
 

 

 

       

Αθήνα, 21 Νοεμβρίου  2024 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

 

Προς τον Υπουργό Παιδείας, Θρησκευμάτων και Αθλητισμού  

 

ΘΕΜΑ: Αποτελεί το «sport pass» για τους μαθητές της A΄  Γυμνασίου 

ακόμα μια εξαγγελία - πυροτέχνημα της Κυβέρνησης; 

 

Το Δεκέμβριο του 2023, το Υπουργείο Παιδείας, Θρησκευμάτων και 

Αθλητισμού παρουσίασε το «Ετήσιο Σχέδιο Δράσης 2024» όπου, μεταξύ 

άλλων, προβλέπεται η θεσμοθέτηση του αθλητικού voucher «sport pass», 

προκειμένου παιδιά οικονομικά αδύναμων οικογενειών να μην αποστερηθούν 

το δικαίωμα τους στην άθληση.  

Συγκεκριμένα, στο πλαίσιο της ενίσχυσης της εξωστρέφειας και της ανάδειξης 

του αθλητισμού στην κοινωνία και της δράσης «Αθλητισμός στο σχολείο», 

προβλέπεται η καταβολή εφάπαξ παροχής 300€ σε μαθητές της Α΄ τάξης του 

Γυμνασίου να εγγραφούν σε αθλητικά σωματεία της αρεσκείας τους. Η εν 

λόγω παροχή αφορά, βάσει οικογενειακών εισοδηματικών κριτηρίων, σε 

περίπου 35.000 μαθητές εκ των 100.000 που φοιτούν στην συγκεκριμένη 

τάξη του Γυμνασίου ενώ ο χρονικός ορίζοντας υλοποίησης του Προγράμματος 

ήταν το τρίτο τρίμηνο του 2024. 

Δύο μήνες μετά την έναρξη της σχολικής χρονιάς και ενώ έχει παρέλθει το 

χρονικό διάστημα υλοποίησης, ουδεμία αναφορά υπάρχει εκ μέρους του 

Υπουργείου και της Γενικής Γραμματείας Αθλητισμού για το «sport pass» και, 

βεβαίως, καμία πληροφόρηση για το πότε θα ξεκινήσει η υποβολή των 

αιτήσεων ώστε να δρομολογηθεί και η καταβολή του στους δικαιούχους 

μαθητές.  

Αυτή η καθυστέρηση προκαλεί, όπως γίνεται αντιληπτό, εύλογη ανησυχία για 

την πραγματοποίηση ή όχι του Προγράμματος την τρέχουσα σχολική χρονιά 
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αλλά και απογοήτευση στους μαθητές που δεν έχουν την οικονομική 

δυνατότητα να αθληθούν οργανωμένα σε κάποιο αθλητικό σωματείο.  

Επισημαίνουμε ότι με δεδομένη την κοινωνική και ηθική αξία του αθλητισμού 

αλλά και τα πολυεπίπεδα οφέλη που επιφέρει, ειδικά στις παιδικές ηλικίες, θα 

έπρεπε το Πρόγραμμα, ως κίνητρο άθλησης, να αφορά στο σύνολο των 

μαθητών της Α΄ Γυμνασίου. 

 

Με βάση τα παραπάνω, 

Ερωτάται ο αρμόδιος Υπουργός: 

1. Που οφείλεται η καθυστέρηση υλοποίησης του προγράμματος 

ενίσχυσης της άθλησης των παιδιών «Sport Pass» Voucher στον 

Αθλητισμό; 

2. Πότε πρόκειται να ξεκινήσει η υποβολή αιτήσεων ένταξης στο 

Πρόγραμμα και να καταβληθεί η παροχή στους δικαιούχους 

μαθητές; 

3. Προτίθεται να προβεί στις απαραίτητες ενέργειες ώστε να 

ενταχθεί στο πρόγραμμα το σύνολο των μαθητών της Α΄ 

Γυμνασίου; 

 

Οι Ερωτώντες/ώσες Βουλευτές 

 

Τσαπανίδου Παρθένα (Πόπη) 

 

 

Αποστολάκης Ευάγγελος 

 

Βέττα Καλλιόπη 

 

Γαβρήλος Γεώργιος 

 

Δούρου Ειρήνη (Ρένα) 

 

Ζαμπάρας Μιλτιάδης 

 

Κασιμάτη Ειρήνη (Νίνα) 

 

Κοντοτόλη Μαρίνα 

 



 

 

Μεϊκόπουλος Αλέξανδρος 

 

Μπάρκας Κωνσταντίνος 

 

Νοτοπούλου Αικατερίνη 

 

Παναγιωτόπουλος Ανδρέας 

 

Παπαηλιού Γεώργιος 

 

Φάμελλος Σωκράτης 

 

Ψυχογιός Γεώργιος 

 




